



The Insurance People

Votre courtier en assurance

February 1, 2002

1 février 2002

Alliance acquies Credit Insurance division

Alliance Assurance Holding Inc. is pleased to announce the acquisition of EDC's Credit Insurance portfolio from the Woods Products Group. With effect on February 1st, 2002, this service will now be administered by Alliance Assurance out of our Grand Falls and Saint John office.

"Alliance Assurance has been an associate member of the Wood Products Group for several years and we currently provide a wide range of commercial, personal, group and more recently, financial planning products to WPG members. It is for this reason that we believe this transaction is a good fit for all parties involved" stated Alliance's president, Pat Durepos.

Credit Insurance is a valuable financial and marketing tool to all types of manufacturing sectors such as the wood/wood component manufacturers. It allows a manufacturer to insure their receivables against non-payment in cases of default or insolvency by their customers. As well, it maximizes the working capital of manufacturers by allowing them to assign the insurance to their bank thereby extending their credit to as much as 90% of the insured receivable.

As well as solidifying a successful partnership, this transaction adds a new product and a commercial market to Alliance's team.

Alliance acquiert la division de l'Assurance de crédit

Alliance Assurance Holding inc. a le plaisir d'annoncer l'acquisition du portefeuille de l'assurance de crédit EDC du Wood Products Group. Entré en vigueur le 1er février 2002, ce service sera maintenant géré par les bureaux d'Alliance Assurance situés à Grand-Sault et à Saint John.

"Alliance Assurance est membre associé du Wood Products Group depuis plusieurs années et elle propose actuellement une grande variété d'assurance personnelle, d'assurance commerciale et d'assurance-groupe et, tout récemment, elle offre aussi des produits de planification financière aux membres du WPG. C'est la raison pour laquelle nous croyons que cette transaction est une bonne affaire pour toutes les parties concernées," a déclaré le président d'Alliance, Pat Durepos.

L'assurance de crédit est un précieux outil financier et de marketing pour tous les types de d'activité industrielle comme les fabricants oeuvrant dans l'industrie du bois ou des composants de bois. Elle permet au fabricant d'assurer ses créances recouvrables en cas de non-paiement ou de l'insolvabilité de ses clients. De plus, elle maximise ses fonds de roulement du fabricant en lui permettant d'assigner l'assurance en question à son institution bancaire, accroissant ainsi son crédit jusqu'à 90 % des créances recouvrables assurées.

Tout en consolidant ce partenariat fructueux, cette transaction ajoute du même coup un nouveau produit et un marché de type commercial à l'équipe d'Alliance Assurance.

Information:

Denis Durepos
VP - Operations - Alliance Assurance Inc.
Grand Falls, NB
Tel: (506) 473-9258
Email: denis@alliance-assurance.com